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Από το υπ’ αριθ. 4/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 95/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροποποίησης του Ο.Ε.Υ. Δήμου 
Βέροιας N.Hμαθίας 

 
       Σήμερα 7 Φεβρουαρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-2-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Γ. Τροχόπουλος Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Α. Παπαστεργίου Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Γ. Ορφανίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Πάρεδροι 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   -------- 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Πιτούλιας 
8. Ε. Γουναράς   Γ. Μανακούλης 
9. Ι. Ακριβόπουλος    

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Η. Σοφιανίδης, Κ. Χιονίδης, 
Κ. Πουλασουχίδης. 11. Θ.  Σιδηρόπουλος 

12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 90/2005 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 92/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 
Γεωργιάδης, Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης και ο δημ. πάρεδρος Κ. 
Μιχαηλίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. Πουλασουχίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2005 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 95/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Η. 
Σοφιανίδης, ο δημ. πάρεδρος Κ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Δελαβερίδης και ο δημ. πάρεδρος Π. 
Ποταμόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 100/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 103/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 107/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 113/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 2-2-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με το άρθρο 6 του ισχύοντος Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας του Δήμου 
μας  (ΦΕΚ 1316/Β΄/16-9-03) έχουν συσταθεί τρεις (3) θέσεις Ειδικών Συνεργατών. 

Με τις διατάξεις του άρθρου 115 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) όπως αυτές 
αντικαταστάθηκαν από εκείνες της παρ. 1 του άρθρου 21 του ν. 3274/04 (ΦΕΚ 195 
Α΄/19-10-04) «Οργάνωση και λειτουργία των ΟΤΑ α΄ και β΄ Βαθμού» και ισχύουν, 
προβλέπεται ότι «1α. Σε Δήμους που έχουν πληθυσμό από σαράντα χιλιάδες και έναν 
και έως εκατό χιλιάδες κατοίκους ορίζονται πέντε αντιδήμαρχοι. ………. ε. Στους 
Δήμους που έχουν δέκα και πλέον τοπικά διαμερίσματα μπορεί να ορίζεται ένας 
επιπλέον αντιδήμαρχος πέραν εκείνων που προβλέπονται στην παρ. 1 του 
διατάγματος αυτού». 

Με τις διατάξεις του άρθρου 67 του ν. 1416/84 όπως τροποποιήθηκαν με 
εκείνες της παρ. 10 του άρθρου 57 του ν. 2218/94 και ισχύουν, προβλέπεται ότι 
«Συνιστώνται στους Δήμους ισάριθμες με τους αντιδημάρχους θέσεις ειδικών 
συμβούλων ή ειδικών συνεργατών ή επιστημονικών συνεργατών ….. Οι ανωτέρω 
προσλαμβάνονται με σύμβαση εργασίας ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου ……… 
Οι ειδικοί σύμβουλοι, οι ειδικοί συνεργάτες και οι επιστημονικοί συνεργάτες δεν 
παρεμβάλλονται στην οργανωτική και βαθμολογική κλίμακα ούτε οι θέσεις τους 
έχουν αντιστοιχία με τις θέσεις της κλίμακας αυτής. Υπόκεινται απευθείας στην 
ιεραρχική εξάρτηση του οικείου Δημάρχου για την επικουρία του οποίου έχουν 
προσληφθεί. …… Ασκούν καθήκοντα επιτελικά και δεν έχουν αποφασιστικές 
αρμοδιότητες οποιασδήποτε μορφής. Παρέχουν συμβουλές και διατυπώνουν 
εξειδικευμένες γνώμες, γραπτά ή προφορικά, για το συγκεκριμένο τομέα 
δραστηριοτήτων του Δήμου τον οποίο έχουν οριστεί να εξυπηρετήσουν. Το 
συμβουλευτικό τους έργο απευθύνεται προς το Δήμαρχο, το Δημοτικό Συμβούλιο και 
τη Δημαρχιακή Επιτροπή ανάλογα με τις αρμοδιότητές τους.» 

Με τις διατάξεις των παρ. 1, 2, 3 και 4 του άρθρου 12 του ν. 1188/81, όπως 
αυτές τροποποιήθηκαν και ισχύουν, για την τροποποίηση των Ο.Ε.Υ. των Ο.Τ.Α.  
απαιτείται απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, γνώμη του Υπηρεσιακού Συμβουλίου 
και έκδοση αντίστοιχης πράξης από το Γ.Γ. της Περιφέρειας, η οποία δημοσιεύεται 
στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως. 

Με βάση τα ανωτέρω παρακαλείται το Συμβούλιο να εγκρίνει την 
τροποποίηση του  Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας του Δήμου Βέροιας ως προς τις 
θέσεις Ειδικών Συνεργατών ως εξής : 

 
« ΑΡΘΡΟ 6 : ΟΡΓΑΝΙΚΕΣ ΘΕΣΕΙΣ 

Β : ΘΕΣΕΙΣ ΕΙΔΙΚΩΝ ΣΥΝΕΡΓΑΤΩΝ 
Έξι (6) θέσεις Ειδικών Συνεργατών ή Ειδικών Συμβούλων ή Επιστημονικών 

Συνεργατών (άρθρο 67 του ν.1416/84 όπως τροποποιήθηκε με τις διατάξεις της παρ. 10 
του άρθρου 57 του ν. 2218/94)».    

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Σύμφωνα με το άρθρο 6 του ισχύοντος Οργανισμού Εσωτερικής 

Υπηρεσίας προβλέπονται τρεις θέσεις ειδικών συνεργατών. Αυτές οι θέσεις 
καθορίζονται με βάση τις θέσεις των αντιδημάρχων. Όπως είναι γνωστό, τελευταία με 
τον ν. 3284 προβλέπονται έξι αντιδήμαρχοι και άρα δικαιούμαστε κι έξι ειδικούς 
συνεργάτες. Προκειμένου λοιπόν να προσληφθούν αυτοί εισηγούμαι να τροποποιηθεί 
ο Οργανισμός και να προβλεφθούν τρεις επιπλέον θέσεις ειδικών συνεργατών. 

 



Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Αυτοί οι ειδικοί συνεργάτες ακολουθούν την τύχη των 

αντιδημάρχων; 
Δήμαρχος: Οι θέσεις των ειδικών συνεργατών είναι για όσο διάρκεια έχει η 

δημοτική περίοδος του Δημάρχου και όχι των Αντιδημάρχων.  
Πουλασουχίδης: Την επόμενη χρονιά δηλ. αν για οποιονδήποτε λόγο μειωθεί 

ο αριθμός των Αντιδημάρχων, οι ειδικοί συνεργάτες θα εξακολουθήσουν να 
παραμένουν στον Δήμο ή θα αποχωρήσουν; 

Δήμαρχος: Απάντησα κε Πουλασουχίδη. Οι ειδικοί συνεργάτες 
προσλαμβάνονται με απόφαση του Δημάρχου για συγκεκριμένους τομείς και είναι 
εισηγητικά όργανα στον Δήμαρχο, στο Δημ. Συμβούλιο και τη Δημαρχιακή 
Επιτροπή. Καμία σχέση δεν έχουν με τους τομείς ή με τις αρμοδιότητες που 
μεταβιβάζει ο Δήμαρχος σε Αντιδημάρχους. Δεν είναι απαραίτητο να 
προσλαμβάνονται και ειδικοί συνεργάτες για τέσσερα χρόνια, συμφωνία κάνει ο 
Δήμαρχος για πόσους κι αν θα πάρει. Εμείς σήμερα προβλέπουμε τις θέσεις αλλά 
μπορεί να μην πάρουμε έξι ειδικούς συνεργάτες. 

Ουσουλτζόγλου: Οι τρεις προηγούμενοι ειδικοί συνεργάτες προσέφεραν 
υπηρεσίες στους τομείς για τους οποίους προσλήφθηκαν;  

Τσιάρας: Οι νέοι συνεργάτες που πρόκειται να προσληφθούν ποιους τομείς 
πρόκειται να καλύψουν; Ακολουθούν τη θητεία του Δημάρχου ή είναι αορίστου 
χρόνου, όπως λέει ο νόμος; Πόσο είναι το χρηματικό ποσό με το οποίο θα 
αμείβονται; 

Δήμαρχος: Οι ειδικοί συνεργάτες επιλέγονται από τον Δήμαρχο και σήμερα 
δεν εξετάζουμε αν προσέφεραν, προσφέρουν ή θα προσφέρουν έργο. Ο Δήμαρχος 
αξιολογεί για τις αρμοδιότητες και τις λειτουργίες που τους προσλαμβάνει και δεν 
είναι αντικείμενο του Δημ. Συμβουλίου.  Αντικείμενό του είναι η σύσταση αυτών των 
θέσεων. Τους μισθούς δεν μπορώ να τους πω απόψε γιατί είναι ανάλογα με την 
ειδικότητα, αν π.χ. είναι Π.Ε. Μηχανικός θα πληρώνεται ενδεχομένως με τη 
συλλογική σύμβαση των Μηχανικών, αν είναι δικηγόρος ό,τι προβλέπει ο κώδικας 
των δικηγόρων κ.λ.π. Οι συμβάσεις των ειδικών συνεργατών είναι μέχρι τη θητεία 
του Δημάρχου, μπορεί φέτος να μας χρειασθεί και να προσλάβουμε έναν ειδικό 
συνεργάτη για θέματα περιβάλλοντος, να τον πάρω μόνο για έναν χρόνο και την άλλη 
χρονιά ν΄ αλλάξω και να πάρω άλλον. Μας δίνεται η δυνατότητα να πάρουμε 
επιστημονικό προσωπικό στους Δήμους μ΄ αυτή τη διαδικασία. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Δεν ικανοποιήθηκα από την απάντηση του κ. Δημάρχου 

γιατί προσέλαβε τρεις ειδικούς συνεργάτες αλλά το θέμα δεν είναι έτσι. Μπορεί να 
προσλαμβάνετε, να απολύετε και γενικά να κάνετε ό,τι θέλετε αλλά όταν παίρνετε 
κάποιους λέγοντας ότι τους παίρνετε για συγκεκριμένες εργασίες κι αυτοί δεν το 
κάνουν τότε σαφώς εμείς πρέπει να ασκήσουμε έλεγχο. Αν εμείς είχαμε αντιρρήσεις 
για έξι αντιδημάρχους, αφού είμαστε σε περίοδο λιτότητας, φανταστείτε πόσες 
αντιρρήσεις έχουμε και για έξι ειδικούς συνεργάτες. Υπάρχει σήμερα αυτή η 
πολυτέλεια; Αυτό βέβαια θα το κρίνει ο κόσμος. Καλό θα ήταν να μας λέγατε ποιους 
θα πάρετε για να βγάλετε και μία είδηση αφού λέτε ότι εσείς αποφασίζετε κι όπως 
είχατε πει και τότε για τον κ. Σαρρηγιαννίδη πως εσείς τον πήρατε κι εσείς τον 
διώξατε. Ν΄ ανοίξουμε λοιπόν τα χαρτιά μας και να μας πείτε ποιους θα πάρετε και 
για ποιες δουλειές, διότι δεν έχουμε την πολυτέλεια να παίρνουμε ανθρώπους που δεν 
μας χρειάζονται. 

Τσιάρας: Πώς μας ζητάτε κε Δήμαρχε να ψηφίσουμε τη γνωμοδότηση για την 
αλλαγή του Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας του Δήμου όταν μας λέτε ότι ακόμη 



δεν ξέρετε τις ειδικότητες. Δεν πρέπει κάποιος να μας πείσει εδώ ότι υπάρχει κάποια 
αναγκαιότητα για κάποιες θέσεις και μετά που θα πεισθούμε να το ψηφίσουμε; Για τα 
χρήματα να μην έχουμε ευαισθησίες αφού δεν ξέρουμε κατά πόσο θα είναι 
ανταποδοτικά; Αυτοί οι άνθρωποι υποτίθεται έχουν κάποια ειδική γνώση σε κάποια 
ειδικά αντικείμενα και θα προσφέρουν με κάποιον τρόπο στον Δήμο δηλ. θα  
προσφέρουν κάποια ανταποδοτικότητα στο αντικείμενο για το οποίο 
προσλαμβάνονται. Δεν πρέπει να ξέρουμε με ποιόν τρόπο θα αξιολογηθεί η δουλειά 
τους, το έργο τους και πώς αξιολογήσαμε το έργο των προηγουμένων ώστε να 
κρίνουμε κατά πόσο αυτοί που υπάρχουν καλώς υπάρχουν, χρειαζόμαστε κι άλλους 
και να διαφανεί ότι καλώς κάνετε και ζητάτε μία παραπάνω ενίσχυση των ειδικών 
συμβούλων με κάποια ιδιαίτερα προσόντα για να προσφέρουν κάτι επικερδές στον 
Δήμο; 

Πουλασουχίδης: Όταν συζητούσαμε για την αύξηση των θέσεων των 
αντιδημάρχων στον Δήμο της Βέροιας μας είπε ο κ. Δήμαρχος ότι τελικά δεν θα 
υπάρξει καμία οικονομική επιβάρυνση στον Δήμο γιατί οι περισσότεροι από αυτούς 
θα επιλέξουν τις αποδοχές της υπηρεσίας τους. Ερχόμαστε στο επόμενο στάδιο και 
λέμε έξι αντιδήμαρχοι άρα κι έξι συνεργάτες και άρα θα επιβαρυνθεί ο Δήμος με 
άλλους τρεις που οι αποδοχές τους θα είναι σχετικά υψηλές αφού προφανώς θα είναι 
επιστήμονες. Οι ειδικοί συνεργάτες όμως έχουν τα καλά τους και τα κακά τους. Τα 
καλά είναι ότι παίρνει όποιους θέλει ο Δήμαρχος κι άρα δεν μπαίνουμε στη 
διαδικασία ΑΣΕΠ που ενδεχόμενα τρεις θέσεις για τρεις επιστήμονες στο Δήμο 
Βέροιας θα ήταν μία διέξοδος για κάποιους. Το μόνο κριτήριο λοιπόν που θα υπάρχει 
θα είναι κατά πόσο μπορούν να συνεργαστούν με τον Δήμαρχο για να μην πω ότι 
είναι ψηφοφόροι του Δημάρχου.  

Παρόλο που οι θέσεις των ειδικών συνεργατών είναι όσοι και οι 
Αντιδήμαρχοι, δεν μας απάντησε ο κ. Δήμαρχος πως αν του χρόνου γίνουν πέντε οι 
Αντιδήμαρχοι, ο έκτος ειδικός συνεργάτης θα αποχωρήσει και πώς θα γίνει αφού 
προσλαμβάνεται με σύμβαση αορίστου χρόνου κι ακολουθεί τη θητεία του Δημάρχου 
και πώς συμβιβάζεται μ΄ αυτό που μας είπε ο κ. Δήμαρχος ότι μπορούμε να τους 
πάρουμε για ένα χρόνο και δεν είναι πλέον αορίστου αλλά ορισμένου χρόνου η θέση. 
Είπα πολλές φορές πως ο Δήμος θέλει μόνιμους υπαλλήλους, μορφωμένους για να 
προχωρήσει και συμφωνήσαμε απόλυτα όλοι. Μάλιστα μας είχατε κατηγορήσει γιατί 
δεν είχαμε προχωρήσει στην πρόσληψη μόνιμων υπαλλήλων και μάλιστα 
επιστημόνων τόσα χρόνια και προτιμούσαμε τις λύσεις των συμβάσεων για να έχουμε 
κάποιους ψηφοφόρους στις εκλογές έρμαιο της τύχης μας. Δυστυχώς κι εσείς δεν 
δικαιολογείστε, κάνοντας την κριτική σε μας να έρχεστε και να κάνετε τα ίδια. Ποιος 
θα μας πει λοιπόν ότι οι έξι ειδικοί συνεργάτες στις επόμενες εκλογές θα έχουν 
οποιονδήποτε άλλο στόχο εκτός από την επανεκλογή του Δημάρχου; Διότι όπως πολύ 
καλά καταλαβαίνουμε το υπαλληλικό μέλλον τους τελειώνει. Δεν διαφωνώ με την 
ουσία του θεσμού των ειδικών συνεργατών που είναι ακριβώς για να μπορεί ο 
εκάστοτε Δήμαρχος να έχει κάποια άτομα για να συνεργάζεται μαζί τους, διαφωνώ 
όμως με τον τρόπο που εφαρμόζεται αυτός ο θεσμός. Αν είχαμε καταλήξει στις 
ανάγκες του Δήμου σήμερα θα μιλάγαμε και για ειδικότητες και δεν είναι άσχετο να 
ξέρει το Σώμα. Δεν βρίσκουμε πρώτα τα πρόσωπα και μετά ανακαλύπτουμε τις 
ανάγκες αλλά το αντίθετο. Αρα σήμερα έπρεπε να ξέρουμε σε ποιους τομείς ή 
ειδικότητες έχει ανάγκες ο Δήμαρχος σαν ειδικούς συνεργάτες για να είναι 
ενημερωμένο και το Σώμα και να ξέρει τι ψηφίζει. Δεν ερχόμαστε εδώ για να 
ελέγξουμε κυρίως τη νομιμότητα που γι’ αυτήν υπάρχουν άλλα όργανα αλλά 
ελέγχουμε τη σκοπιμότητα η οποία σκοπιμότητα πρόσληψης ειδικών συνεργατών 
είναι άρρηκτα συνδεδεμένη και με τις ειδικότητες και με τα καθήκοντά τους και με 



τις αμοιβές τους.  Πώς να ψηφίσω λοιπόν όταν δεν έχω στα χέρια μου κανένα απ΄ 
αυτά τα στοιχεία; Καταψηφίζω το θέμα όχι γιατί δεν συμφωνώ με τον θεσμό των 
ειδικών συνεργατών αλλά γιατί διαφωνώ με μία πρόσθετη επιβάρυνση του Δήμου για 
τρεις θέσεις που δεν θα προέλθουν από αντικειμενικό διαγωνισμό και κυρίως γιατί 
δεν ξέρω ποιες είναι οι ανάγκες που θα καλύψουν. 

Δελαβερίδης: Με κάλυψαν οι προλαλήσαντες συνάδελφοι αλλά να προσθέσω 
πως εάν ο νόμος προέβλεπε 19 αντιδημάρχους και 19 ειδικούς συνεργάτες θα 
παίρνατε 38 άτομα τώρα που ο Δήμος βρίσκεται σ΄ αυτή την άθλια οικονομική 
κατάσταση; 

Δήμαρχος: Σε υποθετικά ερωτήματα κε Πρόεδρε δεν μπορεί να απαντήσει 
κανείς κι αν προέβλεπε 500 αντιδημάρχους ή 500 δημ. συμβούλους έπρεπε να τους 
εκλέξει ο λαός; Ο νόμος έτσι ορίζει κι αυτόν πρέπει να εφαρμόζουμε, όπως δηλ. 
προβλέπει 31 δημ. συμβούλους, 3 αντιδημάρχους και 3 συνεργάτες μέχρι τώρα και οι 
οποίοι έγιναν 6 αντιδήμαρχοι και 6 συνεργάτες. Αν του χρόνου κε Πουλασουχίδη 
τροποποιηθεί και μειωθούν οι αντιδήμαρχοι, αυτό θα γίνει με κάποιον νόμο που θα 
λέει τι θα γίνει και με τους ειδικούς συνεργάτες και αντίστοιχα θα τροποποιηθεί και η 
απόφαση γι’ αυτούς. Τις ειδικότητες δεν μπορώ να τις πω γιατί δεν έχω καταλήξει 
ακόμη. Απόψε θα τροποποιηθεί ο Οργανισμός, θα περάσει από το Υπηρεσιακό 
Συμβούλιο, θα περάσει από τον Γενικό Γραμματέα, θα δημοσιευθεί στην εφημερίδα 
της Κυβερνήσεως και τότε θα δούμε ποιες ειδικότητες μας χρειάζονται και πράγματι 
μας χρειάζονται ειδικότητες επιστημονικού προσωπικού. Μπορεί βέβαια να μην 
προσληφθούν όλοι αλλά μόνον ένας και ήδη προκήρυξα τη θέση του ειδικού 
συνεργάτη για το Γραφείο Τύπου και θα ήταν μία καλή ευκαιρία κυρία 
Ουσουλτζόγλου που είστε δημοσιογράφος να κάνετε αίτηση και μπορεί να προσλάβω 
εσάς για να σας αποδείξω ότι δεν έχω πρόβλημα να επιλέξω με έγχρωμα γυαλιά αλλά 
βέβαια μπορεί να θεωρηθεί ότι είστε διπλοθεσίτης. Η αρμοδιότητα της σύστασης των 
θέσεων ανήκει σύμφωνα με το νόμο στο δημ. συμβούλιο, η αρμοδιότητα της 
πρόσληψης ανήκει στον Δήμαρχο και από τις πράξεις του θα κριθεί ανάλογα με τις 
ανάγκες που θα έχει όταν θα προκηρυχθούν οι θέσεις. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Ευχαριστώ πάρα πολύ για την επαγγελματική πρόταση που 

δέχθηκα σήμερα, τιμή μου και καμάρι να είμαι δημοσιογράφος και μάλιστα με βούλα 
και σφραγίδα γιατί υπάρχουν άλλοι που εσείς τους βαφτίζετε δημοσιογράφους και 
τους χρησιμοποιείτε. Αφού εσείς με τόση χαρά με προτείνετε να με χρησιμοποιήσετε 
σαν δημοσιογράφο στο Γραφείο Τύπου κι εγώ την επόμενη τετραετία ευχαρίστως θα 
σας χρησιμοποιήσω ως Διευθυντή. Είπατε κε Δήμαρχε ότι σας δίνει τη δυνατότητα ο 
νόμος κι εσείς απλά πιστά τον εφαρμόζετε κι αυτό βέβαια πάντα ήταν το πρόβλημά 
σας. Δεν λέω ότι έπρεπε να ενεργείτε παρανόμως, που ενίοτε το κάνετε, αλλά πολύ 
διακριτικά και ωραία αλλά ο νόμος σας δίνει κάποια δυνατότητα, το αν όμως εσείς 
την εξαντλήσετε είναι άλλο θέμα. Εσείς αυτή τη στιγμή δεν εφαρμόζετε το νόμο, δεν 
σας υποχρεώνει κανείς να πάρετε έξι ειδικούς συνεργάτες αλλά σας δίνει μία 
δυνατότητα που μπορείτε να την εξαντλήσετε μέχρι όσο θέλετε. Για όλα τα υπόλοιπα 
καλύφθηκα από τους προλαλήσαντες, τα είπε πολύ ωραία ο κ. Πουλασουχίδης αλλά 
βέβαια δεν γνωρίζετε τις ανάγκες που έχετε κι ανάλογα με αυτές να πάρετε τους 
κατάλληλους ανθρώπους. Σαν δημοσιογράφοι σας κάνουμε αλλά σαν Δημαρχιακή 
Επιτροπή αποκλειόμαστε, υπάρχουν εδώ πολλά παράλογα κι ας μην χαριτολογούμε 
παραπάνω. 

Τσιάρας: Ο κ. Δήμαρχος επιμένει και λέει πως το Δημ. Συμβούλιο θα 
αποφασίσει αν οι τρεις θέσεις θα γίνουν έξι ενώ είναι η αποκλειστική τους ευθύνη ν΄ 
αποφασίσει για τις ειδικότητες, για τον τρόπο που θα προσληφθούν κι εγώ πιστεύω 



πως με κάποια επιχειρήματα έπρεπε να μας πείσει, να μας δείξει ότι αυτοί 
χρειάζονται, γι’ αυτό τον λόγο, σ΄ αυτές τις θέσεις, αυτό το έργο θα προσφέρουν 
κ.λ.π. αλλιώς δεν βρίσκω κανέναν λόγο για να ψηφίσουμε αυτή την πρόταση. 

Πουλασουχίδης: Ειπώθηκε ότι κανένας νόμος δεν υποχρεώνει κανέναν 
Δήμαρχο να ορίσει τον ανώτατο αριθμό αντιδημάρχων. Κι αν για τους 
Αντιδημάρχους έγινε ένας υπολογισμός να βάλουμε τρεις δημ. υπαλλήλους που θα 
επιλέξουν τις αποδοχές τους άρα σαν Δήμος πληρώνουμε πάλι τρεις Αντιδημάρχους 
είναι κατά έναν τρόπο αποδεκτή η σκέψη. Οι έξι όμως ειδικοί συνεργάτες δεν 
μπορούν να επιλέξουν άλλη θέση και θα πληρώνονται όπως προβλέπει ο νόμος.  Ο 
χρόνος παραμονής τους στον Δήμο είναι συγκεκριμένος γι’ αυτό ο νόμος λέει 
αορίστου χρόνου, ακολουθούν δηλ. τη θητεία του Δημάρχου και μόνο με εξ 
αναγκασμού παραίτηση ή με ουσιαστική παραίτηση κάποιος απ΄ αυτούς αποχωρεί 
πριν την τετραετία. Διαφορετικά τον κ. Σαρηγιαννίδη δεν θα τον καλούσε ο κ. 
Δήμαρχος να παραιτηθεί αλλά θα τον απέλυε αν είχε τη δυνατότητα να τον απολύσει 
όποτε θέλει. Οφείλει λοιπόν ο κ. Δήμαρχος να τα λέει και σε μας τους υπόλοιπους 
που δεν έχουμε τη δυνατότητα να διαβάζουμε τους νόμους, τους κώδικες και να 
έρχεται μετά και να λέει ότι μας τα είπε και να ψηφίσουμε. Δεν μπορεί λοιπόν να 
προσληφθεί για ένα χρόνο αλλά η σύμβαση είναι από το νόμο για αορίστου και είναι 
δεδομένο. Μιλούσατε κε Δήμαρχε για νοικοκύρεμα του Δήμου που δεν γίνεται όμως 
με πολλούς αντιδημάρχους ή πολλούς ειδικούς συνεργάτες, αντίθετα σε άλλα θέματα 
που θέλουν νοικοκύρεμα θα έπρεπε να βάλετε χέρι και να μειώσετε κάποια πράγματα 
και όχι να αυξήσετε. Να αυξήσετε κυρίως σε θέματα που πρακτικά δεν θα δώσουν 
τίποτα παραπάνω στον Δήμο παρά μόνον ενδεχομένως στον Δήμαρχο. Οι ειδικοί 
συνεργάτες ούτε ωράριο έχουν, ούτε αντικείμενο ακόμη ξέρουμε αν θα έχουν και 
είναι καθαρά ρουσφετορολογική εξυπηρέτηση κάποιων ανθρώπων κι αν θέλετε να 
είστε τόσο ειλικρινής και να καλείτε την κα Ουσουλτζόγλου να κάνει αίτηση να μας 
πείτε εκ των προτέρων πως αυτός που θα έχει τα περισσότερα τυπικά προσόντα για 
τη θέση με βάση την προκήρυξη, αυτός θα προσληφθεί κι όχι κάποιος άλλος όπως 
είχαμε στις προηγούμενες προσλήψεις των ειδικών συνεργατών που άτομα του δικού 
σας χώρου με περισσότερα τυπικά προσόντα έμειναν απ΄ έξω και προσλήφθηκαν 
αυτοί που είχατε εσείς στο μυαλό σας από την αρχή. 

Δήμαρχος: Εγώ σας απηύθυνα την πρόσκληση κα Ουσουλτζόγλου γιατί από 
σήμερα τρέχει η προθεσμία υποβολής αιτήσεων για δημοσιογράφους ενώ εσείς 
βιάζεστε να με προσλάβετε ως διευθυντή την επόμενη τετραετία. Αφήστε πρώτα να 
είστε υποψήφια, να κερδίσετε τις εκλογές και μετά εδώ είμαστε, αν είμαι άνεργος θα 
έρθω. Κε Πουλασουχίδη τα είπατε όπως είναι δηλ. οι αντιδήμαρχοι είναι τρεις και δεν 
παίρνουν αποζημίωση ή μισθό αλλά έξοδα παράστασης που σίγουρα αντιλαμβάνεστε 
τη διαφορά. Οι ειδικοί συνεργάτες είναι συνεργαζόμενοι και ανάλογα με τις ανάγκες 
που θα κρίνει ο Δήμαρχος ότι θα έχει η συγκεκριμένη χρονική στιγμή θα κάνει τις 
επιλογές, την προκήρυξη και θα πάρει αυτούς που κατά τη γνώμη του θα συνεργαστεί 
επ΄ ωφελεία του Δήμου και των δημοτών. Όλα τα άλλα γι’ αυτούς που έφυγαν, που 
παραιτήθηκαν ή πως θα παραιτηθούν, είναι απλά πράγματα κι εσείς που είστε 
δικηγόρος τα αντιλαμβάνεστε καλύτερα. Ο νόμος μπορεί να λέει αορίστου χρόνου, 
νομοτεχνικά δεν είναι δόκιμο αυτό και ξέρετε το γιατί. Αορίστου χρόνου δεν 
σημαίνει ακολουθεί την θητεία του Δημάρχου εκτός αν θέλετε να είμαι αορίστου 
Δήμαρχος. Προσλαμβάνει λοιπόν, επιλέγει και κάνει συμφωνία κάτι που είναι έντιμο. 
Θέλω π.χ. να πάρω έναν της πληροφορικής για να μου κάνει ένα πρόγραμμα που θα 
διαρκέσει έναν χρόνο, πού είναι το πρόβλημα; Εγώ θα τον προσλάβω κι εγώ θα τον 
παραιτήσω ή δια της παραιτήσεως ή δια της απολύσεως. Ποιος σας είπε ότι δεν 
μπορεί ο Δήμαρχος να απολύσει κάποιον που προσλαμβάνει εάν δεν είναι εντάξει στη 



 δουλειά του; Λέω πάλι πως δεν είναι σίγουρο ότι θα προκηρυχθούν όλες 
αυτές οι θέσεις, πιστεύω ότι ο Δήμος έχει ανάγκη από εξειδικευμένο επιστημονικό 
προσωπικό, μας δίνεται αυτή η δυνατότητα κι αυτόν τον θεσμό των ειδικών 
συνεργατών δεν τον ανακαλύψαμε εμείς αλλά άλλοι πολύ παλιά και πιστά τον 
εφάρμοσαν μέχρι τώρα. Γιατί αγωνιούν και στεναχωριούνται που κι εμείς τον 
συνεχίζουμε; Να στεναχωριόταν αν ήταν παράνομος ο θεσμός, αν δεν μας έδινε το 
δικαίωμα ο νόμος να το κάνουμε και το κάναμε με άλλους τρόπους και ξέρετε πως 
υπάρχουν πολλοί τρόποι να κάνουμε παρατυπίες και να είναι όλα νόμιμα και να 
προσλαμβάνουμε προσωπικό. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Είναι πολύ καλό να αντιμετωπίζετε έτσι εύκολα την ανεργία 

αλλά δεν ξέρω αν μ΄ αυτές τις προσλήψεις πάρετε κάποιον που να μπορεί να διαβάζει 
τις περιβαλλοντικές μελέτες που έρχονται από τη Νομαρχία γιατί νομίζω σήμερα δεν 
υπάρχει κανείς ειδικός. Μετά από όλη αυτή τη συζήτηση πραγματικά θα το 
σκεφτόμουν αν σας έπαιρνα σαν διευθυντή γιατί αφού ως Δήμαρχος βάλατε τον 
Δήμο 2 εκατ. μέσα άρα δεν μπορείτε να διοικήσετε σωστά και άρα νομίζω δεν θα 
ήσασταν μία καλή επιλογή και στη θέση του διευθυντή. Επίσης μια που αναφέρθηκα 
στα χρέη, μιλάμε για προσλήψεις και μάλιστα ανθρώπων που δεν ξέρουμε τι θα 
κάνουμε καν γιατί δεν μας το λέτε, το κρατάτε μυστικό, δεν ξέρουμε τι προσόντα θα 
έχουν, δεν θα γίνει κάποια προκήρυξη, δεν θα είναι αξιοκρατικά προφανώς και μην 
ξεχάσετε να τους περάσετε από συνέντευξη που είναι της μόδας. 

Πουλασουχίδης: Βαρέθηκα να μιλάμε και να μην παίρνουμε απαντήσεις αλλά 
το Δημ. Συμβούλιο είναι για να μας δίνει κάποιος απαντήσεις σε συγκεκριμένα 
πράγματα και όχι να πουλάει εξυπνάδα. Εγώ ήμουν πολύ σαφής και κάποιος που 
υπογράφει σύμβαση αορίστου χρόνου, αν μεν τηρήσει την υπόσχεσή του και 
παραιτηθεί έχει καλώς αν δεν την τηρήσει και πάει στα δικαστήρια τότε θα 
πληρώνεται μέχρι τη λήξη και δεν θα τον πληρώνει ο κ. Δήμαρχος αλλά ο Δήμος. 
Συνήθως λοιπόν οι ειδικοί συνεργάτες φεύγουν όταν δεν συμμορφώνονται με τις 
υποδείξεις κι όταν θα πάει ο Δήμαρχος κάποιον ειδικό συνεργάτη στα δικαστήρια για 
να πει ότι του κατήγγειλε τη σύμβαση που ήταν αορίστου χρόνου επειδή δεν  ήταν 
καλός και ο άλλος θα λέει ότι ήταν πάρα πολύ καλός και θα έχει και 10 μάρτυρες να 
το επιβεβαιώνουν αλλά στη συγκεκριμένη περίπτωση διαφώνησε π.χ. στην 
αμφιδρόμηση της Μητροπόλεως γι’ αυτό και πήγε σπίτι του τότε θα δούμε ποιος θα 
κερδίσει το δικαστήριο και ποιος θα πληρώσει, κάτι βέβαια που ξέρουμε εκ των 
προτέρων. Καταψηφίζω το θέμα, είναι μέσα στα δικαιώματα του Δήμου και μία 
πρακτική που ακολουθείται, οι πρακτικές όμως πρέπει να συνοδεύονται και από 
αιτιολογία. Χρειαζόμαστε έναν της πληροφορικής ή έναν περιβαντολόγο και 
προβλέπουμε τις θέσεις και όχι τις προβλέπουμε και αν τους χρειαστούμε. 

Δήμαρχος: Μήπως ο κ. Πουλασουχίδης που είναι και δικηγόρος αλλά και 
παλιός δημ. σύμβουλος μπορεί να μας πει οι τρεις προηγούμενοι ειδικοί συνεργάτες 
του Δήμου ποιες ειδικότητες είχαν κατονομασμένες μέσα στον Οργανισμό 
Εσωτερικής Υπηρεσίας; 

Πουλασουχίδης: Διαδικαστικά. Όταν στην τριτολογία μου απευθύνει μία 
ερώτηση ο κ. Δήμαρχος ή θα τον σταματήσετε ή θα μου δώσετε τον λόγο. 

Πρόεδρος: Αν θέλετε να μην απαντήσετε μπορείτε να το κάνετε αλλά κατά 
παρέκκλιση απαντήστε, σας παρακαλώ όμως στο συγκεκριμένο ερώτημα. 

Πουλασουχίδης: Ο κ. Δήμαρχος εξακολουθεί να κάνει το ίδιο σφάλμα. Κανείς 
δεν τον ρωτάει τι και πώς θα τους διαλέξει γιατί είναι δικό του θέμα. Δεν μπορεί να 
ρωτάει εμένα πώς ο προηγούμενος Δήμαρχος τους διάλεξε και τι ειδικότητες είχαν. 



Εγώ ήμουν ο προηγούμενος Δήμαρχος και μιλάμε με τον νυν και κάνουμε κριτική για 
το ποιος τα έκανε καλύτερα; 

Δήμαρχος: Εγώ δεν σας ρώτησα ως Δήμαρχο αλλά σαν δημ. σύμβουλο που 
ψηφίσατε. Τότε ποιες ειδικότητες των τριών ειδικών συνεργατών ψηφίσατε; 

Πουλασουχίδης: Οι θέσεις των ειδικών συνεργατών προβλέπονταν ανέκαθεν 
στον Οργανισμό και δεν τις αυξήσαμε εμείς κε Δήμαρχε με τροποποίηση. Εγώ ρωτάω 
και δεν παίρνω απάντηση της αναγκαιότητας οι τρεις να γίνουν έξι. 

Πρόεδρος: Αυτό το είπατε κε Πουλασουχίδη και τις τρεις φορές που πήρατε 
τον λόγο. Ο κ. Δήμαρχος σας ρώτησε αν εσείς καταγράψατε τις ειδικότητες στον 
Οργανισμό που είχατε τότε ως δημ. σύμβουλοι. 

Πουλασουχίδης: Ο Οργανισμός σ΄ αυτή τη διάταξη είναι όπως τον πρότεινε ο 
κ. Σκουμπόπουλος πολύ πριν γίνω εγώ δημ. σύμβουλος. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κ. Πουλασουχίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Δημάρχου; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 2-2-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 389/2003 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε ο Ο.Ε.Υ. του Δήμου 
(ΦΕΚ 1316 Β΄/03). 
3.- Τις διατάξεις του άρθ. 67 Ν. 1416/84, όπως τροποποιήθηκαν με εκείνες της παρ. 
10 του άρθ. 57 Ν. 2218/94. 
4.- Τις προτάσεις και απόψεις των Δημάρχου και δημ. συμβούλων. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
6. Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 και στον Κ.Α 00/6031 «Τακτικές 
αποδοχές» υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού € 200.000,00. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 115 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), όπως αυτές 
αντικαταστάθηκαν από τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 21 του Ν. 3274/04 (ΦΕΚ 
195/Α΄/19-10-04), καθώς και τις διατάξεις των παρ. 1, 2, 3 & 4 του άρθρου 12 Ν. 
1188/81, όπως αυτές τροποποιήθηκαν και ισχύουν. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
  
 Εγκρίνει την τροποποίηση του Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας του 
Δήμου Βέροιας, Ν.Ημαθίας ως προς τις θέσεις Ειδικών Συνεργατών, ως εξής: 
 

       «ΑΡΘΡΟ 6: ΟΡΓΑΝΙΚΕΣ ΘΕΣΕΙΣ 
 Β : ΘΕΣΕΙΣ ΕΙΔΙΚΩΝ ΣΥΝΕΡΓΑΤΩΝ 

΄Εξι (6) θέσεις Ειδικών Συνεργατών ή Ειδικών Συμβούλων ή 
επιστημονικών Συνεργατών (άρθρο 67 του ν. 1416/84 όπως τροποποιήθηκε με τις 
διατάξεις της παρ. 10 του άρθρου 57 του ν. 2218/94)». 

Από τις διατάξεις της παρούσας απόφασης προκαλείται δαπάνη σε βάρος του 
προϋπολογισμού του Δήμου και του Κ.Α. 00/6031 «Τακτικές αποδοχές» περίπου € 
43.000,00 για το τρέχον οικονομικό έτος και αντίστοιχο  για τα επόμενα. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  95 / 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  11-2-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


